
Betoog Podium 29 januari 2025 
 
Beste raadsleden, 
 
Vorig jaar, 21 maart, stond ik hier ook voor jullie op een Podiumavond. 
 
Die avond stond in het teken van hoe de direct omwonenden de communicatie rond het 
komen van de noodopvang aan de Ambachtsweg hadden ervaren en welke fouten er  
waren gemaakt in de communicatie.  
 
Nu, een jaar later, staan we hier weer. Want het college heeft de voorkeur gegeven aan 
een locatie en dit aan jullie bekend gemaakt en het verzoek gedaan hierover zo spoedig 
mogelijk te beslissen. 
 
En het feit dat er zo snel beslist moet worden komt door 2 grote factoren: 
 
Het college en de werkgroep geven in hun stukken aan deze groep mensen, die nu aan de 
Ambachtsweg en Hof van Dalfsen verblijft, te willen behouden.  
Van de oorspronkelijke groep waarmee is begonnen in Oudleusen/Heidepark en nu Am-
bachtsweg zou op dit moment nog de helft aanwezig zijn, de andere helft is al  
doorgeschoven/verhuisd en opnieuw aangevuld.  
 
Om deze groep te kunnen houden komen we op het volgende punt waardoor de beslissing 
snel genomen dient te gaan worden. 
 
De heer Uitslag heeft ons op de hoogte gebracht van het feit dat, wanneer het besluit door 
de Raad wordt genomen op 3 februari en er spoedig gehandeld kan worden, de mensen 
eind juni zullen verhuizen waardoor de locatie in Lemelerveld op 1 juli 2025 leeg zal zijn en 
het terrein terug kan worden gebracht in de oorspronkelijke staat.  
 
Wij hebben echter op 25 maart 2024 een schrijven ontvangen in verband met de  
gemaakte afspraken rond deze tijdelijke noodopvang locatie in Lemelerveld met een  
handtekening van de heer Uitslag. 
 
 
In die brief gericht aan de omwonenden en ondernemers rond de tijdelijke opvang is het 
volgende letterlijk opgenomen: 
 
De duur van de opvang is voor ongeveer een jaar, met die opmerking dat er een  
verplichting geldt, dat de permanente locatie of nieuwe tijdelijke locatie uiterlijk op 28 
maart 2025 bekend is en in aanbouw is zodat de uitloop tot een minimum wordt beperkt. 
 
Met deze belofte op papier te hebben met de opgenomen verplichting dat de nieuwe  
locatie, EN besloten moet zijn EN in aanbouw dient te zijn, betekent dit dat als de raad  
ervoor wil kiezen om deze groep te behouden zij vaart moeten maken met het nemen van 
een besluit. 
 
Mocht het nemen van een beslissing uitblijven, dan is de kans groot dat de datum van 28 
maart 2025 niet gehaald zal worden en de omwonenden en ondernemers zullen er dan 
voor staan dat de wethouder zich aan de door hem gemaakte afspraak met ons zal  
houden en de locatie aan de Ambachtsweg in dat geval op 31 maart 2025 ontruimd.  
 



De gemeente is in onze ogen zelf verantwoordelijk voor het feit dat dit een beslissing  
onder druk van de tijd wordt. Immers college en werkgroep wisten van onze gemaakte  
afspraken met betrekking tot de datum 28 maart 2025.  
Of is de Raad niet op de hoogte van deze afspraken en kunnen zij daarmee het college en 
werkgroep niet scherphouden om gedurende het jaar het proces onder controle te houden, 
zodat dit geen 1 minuut voor 12 beslissing zou worden. 
 
 
Aanvulling naar aanleiding van gisteravond: 
-  Er werd gevraagd naar de huidige situatie, er zijn enkel wat incidenten geweest op het 

terrein zelf. Maar had de Raad hier ook niet eerder naar kunnen informeren of wordt 
de strategie gehanteerd: geen gepiep, dan is het vast goed en hoeven we niks te  

 vragen. 
 
- Na afloop merk ik dat het de Raad niet bekend was dat de helft al was gewisseld van 

de aanwezige bewoners. Ook hier is dan de vraag: waar is de betrokkenheid van de 
Raad? 

 
-  Om nog in iets dieper in te gaan op de vraag van heer Ruitenberg van het CDA: 
 Als je afspraken met iemand maakt, kom je die afspraken na. Of je nu wel of geen  
 incidenten hebt, afspraak was uitloop echt tot een minimum beperkt te houden.  
 Waarom moet iedere burger in de Gemeente Dalfsen zich houden aan de opgelegde 

regels en afspraken en mag de burger nu andersom niet handhaven? 
 
 Vorig jaar werd er vanuit een crisissituatie een besluit genomen voor de noodopvang 

in Lemelerveld. Toen was al bekend dat er een duurzame locatie moest komen, eind 
maart 2024 is ons al toegezegd dat er op tijd actie zou worden ondernomen voor het 
vinden van de locatie voor de duurzame asielopvang en met dat oogpunt zijn de  

 gemaakte afspraken tot stand gekomen.  
 
 Als we dan gisteravond in de hal horen dat er nu de vraag kan rijzen over wat “in aan-

bouw zijn” precies inhoudt. Mag ik toch aannemen dat ieder normaal denkend mens 
hier kan redeneren dat dit betekent dat er daadwerkelijk gebouwd dient te worden op 
de locatie aan het realiseren van de nieuwe locatie. En aangezien iedere burger pas 
mag beginnen met bouwen vanaf een bepaald punt in de vergunningsprocedure,  

 hopen wij dat de Raad die regels nu ook zal hanteren en handhaven.  
 
 Tot slot, de vergunningsprocedure in Lemelerveld is nog altijd niet afgerond en het 

COA gaat geen mensen op de locatie plaatsen zonder een afgegeven BOPA, wat gaat 
dit betekenen voor Lemelerveld?  

 
 In dit licht blijven wij staan voor de gemaakte afspraken. 
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